

Franckesche Stiftungen zu Halle

Memoria Theologorum Wirtembergensium Resuscitata, h.e. Biographia Præcipuorum Virorum, qui à tempore Reformationis usque ad hanc nostram ætatem ...

Accessit Elenchus Scriptorum tum editorum, tum in Manuscriptis latentium cum
Supplementis atque Indicibus necessariis

Fischlin, Ludwig Melchior

Ulmæ, Anno M.DCC.X.

VD18 90845382

[Conradus Samius]

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:5:1-216309

* * *

Hæc ut cognoscas, paulum subsiste Viator,
 Nunc quamvis aliò Te tua Cura vocet.
 Ille hic Martinus situs est, cognomine Clessus,
 Moribus ingenuis Et pietate nitens.
 Qui Christi Præco triginta sedulus annos
 Insuper Sbinos laude vigente fuit.
 Munere quo fungens multa est perpeßus acerba
 Exilia, atque fugas, damnaque magna rei.
 Immotus tamen in cunctis, constansque remansit,
 Et verum est semper ritè secutus iter.
 Quin alios etiam studiis quos vidit eisdem
 Sectari Christum, diraque multa pati,
 Dilexit, fovit, juvitque favore, ciboque,
 Atque alibi gratum fecit habere locum.
 Hæc demum sedem post nactus in Urbe quietam est,
 Quà tamen haud annos quinque frui licuit.
 Fessus namque labore pio, tristisque senecta
 Morboque haud uno corpus edente senis.
 Terras deseruit, sedesque petivit Olympi,
 Præmia justa manens judicii que diem.

T. N.

CONRADUSSAMIUS, *Pastor Brackenheimensis,
 dein summi Templi apud Ulmenfes Concionator
 Instantibus indefinenter Civibus 1524. vocatus fuit ad
 Conciones Evangelicas, cum Brackenhemiâ ex Ducatu
 Wirtembergico à Pro-Rege Ferdinandi ob doctrinam
 Evangelii pulsus esset. Ulmæ igitur primò in æde Fran-
 ciscanorum, dein & in templo maximo, (quod Mona-
 sterium

A 4

* Clar. 1528. Obiit. 1533.